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YÖNETİM KURULU 

FAALİYET RAPORU 

(20.01.2015 - 16.02.2015) 

 

Sayın Meclis Üyeleri,  

 

Oda Meclisimizin 26 Şubat 2015 ve 22 sayılı toplantısının gündeminde yer alan, Yönetim Kurulumuzun 

20 Ocak  2015 – 16 Şubat 2015 tarihleri arasındaki faaliyetlerinin en önemlilerini içeren çalışmalarımız 

bilgilerinize sunulmuştur.   

Saygılarımızla,  

Yönetim Kurulu  

 

I- KAYIT,  DEĞİŞİKLİK ve TERKLER: 

20.01.2015 - 16.02.2015 tarihleri arasında Odamıza;  

198 yeni üye kaydedilmiş,                                                                                                                             

508 üyenin kayıtlarında değişiklik yapılmış,    

67 üyenin kaydı silinmiştir.  

16.02.2015 Tarihi İtibariyle Toplam Üye Sayımız: 27.669 

 

II- DEVAM EDEN FAALİYETLER: 

1- Oda Meclisince onaylanmış olan 2015 yılı Çalışma Planı ve Bütçesi çerçevesinde çalışmalarımız,   

2- Uluslararası Rekabetçiliği Geliştirme Programı (UR-GE) kapsamında, Ekonomi Bakanlığınca kabul 

edilmiş olan Mobilya ve Makine sektörlerindeki Projelerimizin etkinlik takvimleri çerçevesindeki 
çalışmalarımız, 

3- Odamız üyelerine yönelik eğitim, bilgilendirme ve danışmanlık faaliyetlerimiz,   

4- Üye firmalara yönelik başlatmış olduğumuz Oda hizmetlerinin tanıtımı ve destek ziyaretlerimiz,  

5- ATOSEV’in mülkiyet sorununun çözülmesine yönelik ilgili makamlarla görüşmelerimiz ve hukuki 
girişimlerimiz, (Büyükşehir Belediyesi’ne açılan davamız devam etmektedir. Ayrıca ATOSEV Tesisinin 

üzerinde bulunduğu arazinin imar planında Sosyo-Kültürel Tesis Alanı olarak değişikliğe gidilmesi için 

Büyükşehir Belediyesi’ne başvurumuz yapılmıştır.) 

6- Odamız üyelerinin ihracat kapasitelerini artırmaya yönelik olarak başlattığımız “İhracat Hamlesi Projemiz” 

kapsamında, üyelerimize yönelik dış ticaret eğitimleri ve danışmanlık hizmetlerimiz, (İkinci aşama olan 

Dış Ticaret Uygulayıcılarına Yönelik Eğitim Programımız sona ermiş olup, üçüncü aşama olan “Firmalara 
Yönelik Dış Ticaret Danışmanlığı” aşaması kapsamında çalışmalarımız başlamış ve devam etmektedir.)  

7- Yönetim Kurulumuzun almış olduğu karar kapsamında faaliyet alanlarına göre gruplandırılan Meclis 

Üyelerimizin yurt dışı fuar katılımlarının sağlanmasına yönelik çalışmalarımız, (2015 yılında katılım 

sağlanacak fuarlara yönelik çalışmalarımız devam etmektedir.)  

8- Odamız yeni hizmet binasının yapımına yönelik çalışmalarımız, (Mühendislik projelerinin hazırlanmasına 

devam edilmektedir. Ayrıca proje uygulama alanımızın Milli Mensucat Fabrikası yanında olması sebebiyle 

Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun değerlendirmesine sunulmuş olup onay 
beklenmektedir.) 

9- Nisan’da Adana’da – Portakal Çiçeği Karnavalı kapsamında Odamızca yapılacak etkinliklerin 

planlanmasına yönelik çalışmalarımız, (Bu kapsamda bir komisyon kurulmuş olup, Karnaval Komitesi ile 
koordineli olarak çalışmalarına başlamıştır.)  

10- Adana Markasının Öyküleri yarışmasında dereceye giren ve değerlendirme komisyonunca seçilen 

öykülerin bir kitap haline getirilerek basılmasına yönelik çalışmalarımız,  



  2 

11- Odamızın 2014 Yılı Faaliyet Raporunun hazırlanması ve basımına yönelik çalışmalarımız, 

12- Meclis Üyeleri Albümü ’nün yenilenmesine yönelik çalışmalarımız, (Odamızca veriler basımı yapacak 

firmaya gönderilmiş olup, rehberin basımı devam etmektedir.) 

 

III- TAMAMLANAN FAALİYETLER: 

1- 20 Ocak 2015 tarihinde, Odamız Tarihi Binasının Çukurova Üniversitesine devir töreni yapılmıştır. 

2- 28 Ocak 2015 tarihinde, HKTDC Hong Kong Ticaret Geliştirme Konseyi İstanbul Ofisi ile Odamız işbirliği 

ve ev sahipliğinde Hong Kong Ticaret Geliştirme Konseyi Bilgilendirme Semineri düzenlenmiştir. 

3- 3-5 Şubat 2015 tarihleri arasında, TSE yetkililerince Odamızda ISO-9001 Kalite Yönetim Sistemi Belge 

Yenileme denetimleri yapılmış, yapılan denetim sonrası ISO-9001 Kalite Yönetim Sistemi Belgemizin 

yenilenmesi tetkik heyetince uygun bulunmuştur.  

 

IV- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN MESLEK KOMİTESİ KARARLARI: 

Meslek Komitelerinin dönem içerisinde almış olduğu kararlar Yönetim Kurulumuz tarafından 

değerlendirilmiş ve ilgili makamlara bildirilmiştir.   

1- Odamız 2. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

5957 Sayılı Hal Kanunu kapsamında rüsum oranları yeniden düzenlenmiş ve düzenleme ile rüsum bedeli 

ürürünün üretim bölgesindeki belediyeler ile tüketim bölgesindeki belediyeler arasında pay edilerek 

ödeneceği belirtilmiştir. Ancak hal esnafımız 2012 ve 2013 yıllarına ait rüsum bedellerinin tamamını 

Büyükşehir Belediyesine ödeme yaptığı halde Belediyelerden rüsum bedeli kanununda belirtilen oranlarda 

bizlerden tekrar talep edilmiştir. Ancak kanunda belirtilen oranlar çerçevesinde bu bedelin bizlerden değil 

rüsum bedelinin tamamının yatırıldığı Büyükşehir Belediyesinden talep edilmesi gerekmektedir. Bundan 

dolayı esnafın yaşamış olduğu mağduriyetin giderilmesi için girişimlerde bulunulması istenmiştir.  

  Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi’ne iletilmiştir. 

2- Odamız 30. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Abidinpaşa Caddesi üzerindeki yaya kaldırımlarında yer alan demir lobutların döküm parçaları geceleri 

sökülerek çalınmakta ve dökümden kalan demir borular yayalar için tehlike arz etmektedir. Bu nedenle 

çalınan lobutlardan kalan demir boruların onarılması hususunu dile getirmişlerdir. 

  Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi’ne iletilmiştir. 

3- Odamız 32.Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; 

Çukurova İlçesi Huzurevleri Mah. 13 Sokak, İsmet Atlı Bulvarı, Zümrüt Kebap önünde bulunan kavşakta 

trafik ışıklarının olmaması nedeniyle her hafta sıkça trafik kazaları yaşanmaktadır.  Söz konusu kavşağa 

trafik ışıklarının konulması için Odamızca girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

 Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi’ne iletilmiştir. 

4- Odamız 32.Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; 

Çukurova ilçesinde cumartesi günleri kurulan sosyete pazarında SGK sız işçi çalıştırılarak vergisiz satışlar 

yapmaları ve ağırlıklı olarak satış yapan firmalarında bölgemiz dışındaki esnaf olması nedeniyle 

üyelerimizin mağdur olduğu, aynı durumda Kayseri ilindeki pazarın bu tür sıkıntılar nedeniyle kapatıldığı 

bu pazarında Çukurova Belediyesi nezdinde görüşülerek kaldırılması için girişimlerde bulunulması 

hususunu dile getirmişlerdir. 

  Konu; Çukurova İlçe Belediyesi’ne iletilmiştir. 

5- Odamız 32.Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; 

Ceyhan Yolu üzerindeki Büyük Toptancılar Çarşısı içerisindeki bağlantı yollarda bozulmalar ve 

çukurlaşmalar oluşmuş olup, özellikle kış aylarında büyük sıkıntılar yaşanmaktadır. Çarşı içerisindeki 

yolların düzeltilmesi için Sarıçam Belediyesi nezdinde girişimlerde bulunulması hususunu dile 

getirmişlerdir. 

 Konu; Sarıçam İlçe Belediyesi’ne iletilmiştir. 
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6- Odamız 38.Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar; 

İlan Reklam Yönetmeliğini son hali ile 2015 yılında uygulanacak fiyat tarifesinin Odamıza bildirilmesi 

hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi’ne iletilmiştir. 

 

V- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN YAZILARIMIZA GELEN CEVABİ YAZILAR: 

1- Odamız 8. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş olup, 

Yaşanan elektrik kesintileri nedeniyle kavşaklarda trafik ışıkları çalışmamakta ve bu nedenle trafikte 
tıkanmalar oluşmaktadır. Söz konusu sıkışmanın giderilmesi için trafik ekiplerinin kesinti yaşanan 

kavşaklara yönlendirilmesi için girişimlerde bulunulması yönündeki yazımıza istinaden Adana Valiliği İl 

Emniyet Müd.’den gelen cevabi yazıda; Trafik Denetleme Şube Müdürlüğümüz ekipleri elektrik kesintileri 

sırasında kavşaklarda trafik güvenliğini ve düzenini sağlamaya yönelik görev almaktadır.  denilmektedir. 
 

2- Odamız 23.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş 

olup, Ulaştırma, Denizcilik ve Haberleşme Bakanlığı’ndan gelen cevabi yazıda; Adana Ticaret Odasının 
26.11.2014 tarih ve 4766 sayılı yazısında, 400-19 K.K.Nolu Adana-Ceyhan Devlet yolunun 20+500 

km.sinde alt geçit yoluna girerken yan cepteki araç trafiğindeki yoğunluk nedeni ile trafikte sıkışma 

yaşandığından bahsedilmekte olup, konunun çözümü için yan cep yolunun delinatörlerle ayrılması talep 
edilmektedir. 

Bölge Müdürlüğümüze bağlı 57.şube (Adana) Şefliğimiz elemanlarınca yapılan incelemede bahse konu 

kesimde şerit ayırıcı delinatörlerin (işaretleme silindiri) mevcut olduğu tespit edilmiştir. denilmektedir. 

3- Odamız 34.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş 

olup, Ülkemizde akaryakıt fiyatları kar marjları EPDK tarafından Akdeniz Çanağındaki ülkeler baz 

alınarak belirlemektedir. Ancak söz konusu kar marjları artık Kuzey Avrupa Ülkeleri (Fransa-Almanya-
İngiltere) baz alınarak belirleneceği EPDK tarafından açıklanmıştır. Ülkemizde Akaryakıt bayilerinin 

maliyetleri arasında en çok işçilik, tesisat ve nakliye gibi çok önemli kalemler olduğu sürece Kuzey Avrupa 

Ülkelerine göre alınacak kar marjı mevcut sıkıntıları içinden çıkılamaz hale sokacaktır. Bu nedenle yeni 
uygulamanın kaldırılması hususu TOBB’ye iletilmiş olup, TOBB’den gelen cevabi yazıda; konu Enerji 

Piyasası Düzenleme Kurumuna iletilmiştir. denilmektedir.  

4- Odamız 34.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş 

olup, Akaryakıt Kar Marjı hakkındaki yazısına istinaden TOBB’den gelen cevabi yazıda; BDDK’dan gelen 

cevabi yazı ek’te gönderilmiştir. Denilmektedir. 

BDDK’dan gelen yazıda; İlgi (a)’da kayıtlı yazınızda; yazınız ekinde yer alan Adana Ticaret Odasının 

17/10/2014 tarihli ve 4074 sayılı kredi kartı komisyon oranlarına ilişkin yazısında, Odaların 34. Grup 

Meslek komitesinin olağan meclis toplantısında, bankalar tarafından kredi kartlarından %1,5 %2’ye varan 

kesintiler yapıldığı, kesintilerin akaryakıt bayi kartının neredeyse 1/3’üne tekabül ettiği, bu durumun düşük 

kar oranları ile çalışan bayilerin karını da daha da düşürdüğü, bu nedenle söz konusu komisyon oranlarının 

düşürülmesi gerektiğinin belirtildiği ifade edilerek konunun değerlendirilmesi talep edilmektedir. 

İlgi (b)’de kayıtlı yazımızda; bahse konu yazınızın, ilgisi nedeniyle 07/11/2014 tarihli ve 25707 sayılı 

Kurumumuz yazıları ile Türkiye Bankalar Birliği (TKBB) ve Türkiye Katılım Bankaları Birliğine (TKBB) 

iletildiği, ilgi (c)’de kayıtlı yazımızda ise TKBB’den alınan 15/12/2014 tarihli ve 85.1384 sayılı cevabı yazı 

ve bu yazıya ilişkin olarak Kurumumuz tarafından Bankalararası Kent Merkezi A.Ş.’ye (BKM) hitaben 

düzenlenen 29/12/2014 tarihli ve 30213 sayılı yazı hakkında tarafınıza bilgilendirme yapılmıştır. 

Bu defa, BKM’den alınan 12/01/2015 tarihli ve 108 sayılı cevabı yazıda; takas komisyonunun üye işyeri 

anlaşması yapan bankadan kart ihraç eden bankaya ödenen bir komisyon olduğu ve sadece bu iki bankanın 

farklı olduğu durumlarda doğduğu, bu komisyonun kart ihraç etme maliyetlerini içermesi sebebiyle kart 

ihraç eden banka ile kart kabul eden banka aynı olsa dahi üye işyeri komisyonunun belirlenmesinde 

referans alınabildiği, takas komisyonunun kart ihraç eden ve kart kabul eden bankalar arasında ikili 

anlaşmalarla belirlenmesinin operasyonel açıdan daha zor ve maliyetli olması sebebiyle tüm sektörde 

maliyet odaklı tek bir takas komisyonunun belirlenmesinin uygun olacağının düşünüldüğü ve bu kapsamda 

Rekabet Kurumuna muafiyet başvurusunda bulunulduğu, Rekabet Kurulunun 01/07/2005 tarihli ve 05-

43/602-153 sayılı Kararında Şirketlerine süreli muafiyet tanındığı ve söz konusu muafiyetin koşullarının 

17/01/2008 tarihli ve 08-06/63-20 sayılı, 19/08/2009 tarihli ve 09-36/904-216 sayılı, 21/08/2013 tarihli ve 
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13-48/672-288 sayılı kararlar ile değerlendirilerek yeniden tanındığı ifade edilmekte olup, hükümleri 

Rekabet kurulu tarafından tanımlanan ve yıllık olarak yürütülen alışveriş takas komisyonu belirleme 

sürecinde Şirketleri tarafından; bankaların raporladığı, bağımsız denetim firmaları tarafından denetlenen ve 

sadece operasyonel maliyetler ile fonlama gün sayısından oluşan verilerin yıllık olarak toplanması,  

konsolide edilmesi ve komisyon oranının hesaplanarak üyelerle paylaşılması sürecinin operasyonunun 

yönetildiği, her sene yürütülen söz konusu operasyona ilişkin raporlama yapan tüm bankalara ait bağımsız 

denetim raporlarının Rekabet Kurumuna iletildiği ve internet sitelerinde tüm detayların yayımlandığı 

belirtilmektedir. denilmektedir. 

 

VI- KATILDIĞIMIZ TOPLANTILAR VE TÖRENLER: 

1- 20 Ocak 2015 tarihinde, Adana Valiliği’nde düzenlenen İl Koordinasyon Kurulu Toplantısına Yönetim 

Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

2- 23 Ocak 2015 tarihinde, Adana Hilton Otelinde Halkbank Yönetim Kurulu Üyeleri, Genel Müdürü ve 
Yardımcılarının ev sahipliğinde düzenlenen, “Halkbank İş Ortaklarıyla Bir Araya Geliyor” Toplantısına ve 

yemek davetine Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

3- 30 Ocak 2015 tarihinde, Temsa Global A.Ş. toplantı salonunda düzenlenen İl İstihdam ve Mesleki Eğitim 

Kurulu Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

4- 2 Şubat 2015 tarihinde, Kahramanmaraş’ta düzenlenen Avrupa İşletmeler Ağı Finansal Rapor Denetimi’ne 

Dış Ekonomik İlişkiler ve Organizasyonlar Şefi İ. Burçin TEYMEN 

5- 5 Şubat 2015 tarihinde, İl Oda ve Borsalarınca Adana Sanayi Odası’nda CHP Genel Başkan Yardımcısının 

katılımıyla düzenlenen “İş Dünyasının Sorun ve Beklentileri” konulu toplantıya Yönetim Kurulu Başkanı 

Atila MENEVŞE, Yönetim Kurulu, Meclis ve Meslek Komitesi Üyeleri, 

6- 5 Şubat 2015 tarihinde, Cumhuriyet Başsavcılığı toplantı salonunda gerçekleştirilen “Denetimli Serbestlik 

– Koruma Kurulu Olağan Toplantısı”na, Genel Sekreter Yardımcısı Birol YARMAN, 

7- 10 Şubat 2015 Ankara’da düzenlenen “Ufuk 2020 Avrupa İşletmeler Ağı (AİA) Çalıştayı”na Dış 
Ekonomik İlişkiler ve Organizasyonlar Şefi İ. Burçin TEYMEN 

8- 14 Şubat 2015 tarihinde, Bilim Teknoloji Üniversitesi’nde düzenlenen Adana Sağlık Turizmi Derneğinin 
“Sağlık Turizminde Pazarlama ve Satış & Arapça Dili” Eğitimi Sertifika Törenine Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE  

katılım sağlamışlardır. 

 

VII- ODAMIZDA YAPILAN TOPLANTILAR: 

1- 27 Ocak 2015 tarihinde, Adana Erkek Giyim Sektörü Geliştirme Projesi Kapsamında 9-10-32 ve 33.Meslek 

Komiteleri Ortak Toplantısı,  

2- 28 Ocak 2015 tarihinde, HKTDC Hong Kong Ticaret Geliştirme Konseyi İstanbul Ofisi ile Odamız işbirliği 

ve ev sahipliğinde Hong Kong Ticaret Geliştirme Konseyi Bilgilendirme Semineri, 

3- 29 Ocak 2015 tarihinde, Meclis Toplantımız öncesi Adana Valisi Sayın Mustafa BÜYÜK’ün katılımıyla 

karşılıklı görüş alışverişinde bulunulan sohbet toplantısı, 

4- 12 Şubat 2015 tarihinde, “Portakal Çiçeği Karnavalı Komisyonu” Toplantısı, “Tarım İhtisas Komisyonu 

Değerlendirme Toplantısı” ve “Mobilya ve Makine Sektörleri UR-GE Projelerinin Yurtdışı Faaliyet 

Toplantısı” yapılmıştır. 

 

VII- ODAMIZA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 22 Ocak 2015 tarihinde, Kadirli Eğitim ve Kültür Vakfı Adana Şube Başkanı Melih SARIKODAL ile 

Başkan Yardımcısı Fatih İSPİR, Grafikerler Derneği Başkanı Suat ÇAVUŞOĞLU ve Ekspres Gazetesi 

Yazarı Mehmet ACEVİT, 

2- 23 Ocak 2015 tarihinde, Saadet Partisi Genel Başkan Yardımcısı Fethullah ERBAŞ ve beraberindeki heyet,  

3- 26 Ocak 2015 tarihinde, Anadolu Hayvan Hakları Federasyonu Başkanı Nesrin ÇITIRIK,  

4- 28 Ocak 2015 tarihinde, Kültür ve Turizm Bakanlığı Tanıtma Genel Müdürlüğü Balkan Ülkeleri Bürosu 

Koordinatörü Derya POLAT ve ekibi ile Adana İl Kültür Turizm Müdür V. Sabri TARİ, 
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5- 2 Şubat 2015 tarihinde, Portakal Çiçeği Karnaval Koordinatörü İlhami GÜNSEL ile Meslek Komitesi 

Üyesi Müthiş ÖLÇER ve ATO Anadolu Lisesi Müdürü Kasım GARİP ile ATO Anadolu Lisesi 

Öğretmenleri, 

6- 4 Şubat 2015 tarihinde, AYAMDER Yönetim Kurulu ve AeroVironment firması yetkilileri ve ABD’li 

işadamlarından oluşan heyet, 

7- 9 Şubat 2015 tarihinde, Türk Kızılayı Adana Şubesi Başkanı Ramazan Saygılı ile Yönetim Kurulu Üyeleri 

ve TOBB Adana Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı Rana DAL, 

8- 10 Şubat 2015 tarihinde, Toros Federasyonu Dernekleri Başkanı Cenap EROL ve Şekerbank Adana Şube 

Müdürü Hüseyin AYYILDIZ,  

9- 12 Şubat 2015 tarihinde, Adana Ticaret İl Müdür V. Adnan EKİZ ve Müdürlük yetkilileri, 

10- 16 Şubat 2015 tarihinde, Optimum AVM Müdürü İsmail KOCA Optimum AVM Pazarlama Müdürü Pınar 

KEFELİ,  Mobilyacılar Odası Başkanı Yalçın AVCI ve Çukurova AB Çalışmaları Merkezi Derneği 

Başkanı Tevfik KISACIK, 

Odamızı ziyaret etmiştir. 

 

IX- ODAMIZCA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 3 Şubat 2015 tarihinde, Vergi Dairesi Başkan V. Ahmet TUNALI’yı Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE ve Yönetim Kurulu Üyeleri makamında ziyaret etmiştir. 

2- 6 Şubat 2015 tarihinde, Büyükşehir Belediye Başkanı Hüseyin SÖZLÜ’yü Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE ve Yönetim Kurulu Üyeleri ziyaret etmiştir. 
 


